
威斯康星大学-麦迪逊分校 数学系本硕 3+1+1 项目 

2022 年秋季申请流程及申请材料 

  

 

 

 

 

第一步 

有兴趣参加本项目的学生首先要被数学系录取。请在申请截止日之前提交以下材料给国内本科高校辅导员           
所有申请材料必须为英文 

1. 个人陈述 Personal Statement 
Please introduce yourself in your personal statement, including why you are interested in this program, what 
would you like to learn from attending this program, which research area you are interested in, etc. If you have 
some special reason for low grade in certain math classes, this is a good place to explain. 

2. 英语成绩 English Proficiency Exam  
Test Options: 
IELTS: Minimum of 6.5 
TOEFL: Minimum of 80 (iBT) / 550 (PBT) 
Duolingo English Test: Minimum 105 
*如果申时还未考英语，请在个人陈述中告知何时准备考试； 
*英语成绩若在申请时未达到标准，学生可能会被要求参加英语面试以确定英语交流能力符合要求。 

3. 简历 Resume 
In addition to the regular resume content(name, education, experience), please list all the math courses you 
have taken and what math courses you plan to take in the Spring21. Please also list any math books you have 
read or math projects you have done.  

4. 成绩单 Transcript  
Either official or unofficial transcript is acceptable. 
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